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HALLITUKSEN KOKOUS 10/2009
Otaniemessä 8.4.2009

Läsnä
Puheenjohtaja Heikki Sjöman
Talousministeri Ilkka Mäkinen
Phuksivääpeli  Joonas Somppi
Phuksivääpeli Lauri Marja-aho
Isäntä Ville Väänänen
Viestintäministeri Jani Kalasniemi
Opintoministeri Mikko Raittila
Varapuheenjohtaja Ville Ristimäki
Ulkoministeri Kalle-Heikki Koskinen

WWW-kehitysvastaava Janne Takainen
Emeritus ATK-vastaava Veikko Immonen
Urheiluvastaava Ville Holopainen
KV-ISO –vastaava Hilkka Tamminen
Phuksikapteeni Maija Tanskanen
Phuksikapt., opintosihteeri Senni Karhu
Opintosihteeri Matti Halme
Opintosihteeri Samuli Salovaara
Haloped –vastaava Markus Ylänen
Valokuvaaja Mikko Kouhia
Emäntä Vivien Kiaupa
Juomanlaskija Aake Korkelainen
Vuosijuhlatirehtööri Leena Mäkinen
Päätoimittaja Enna Rane (Poistui kohdassa 17)
Lukkarimestari Janne Helin
Elämysjaosjohtaja Olli Leino

9 hallituksen jäsentä.

1. KOKOUKSEN AVAUS

• Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 08.04.

2. ESTYNEISYYSILMOITUKSET

• Estyneisyydestään olivat ilmoittaneet:
Ruikka, Oksman, Seppälä, Kuusikko, Järvenpää, Nieminen

3. LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS

• Kokous oli laillisesti koollekutsuttu ja päätösvaltainen.
• Ristimäki toimii kokouksen sihteerinä.

4. TYÖJÄRJESTYS

• Käytetään esityslistaa kokouksen työjärjestyksenä.



5. EDELLISEN PÖYTÄKIRJAN TARKASTUS

• Hallitus hyväksyi kokouksen 9/2009 pöytäkirjan.

6. EDELLISEN TEHTÄVÄLISTAN LÄPIKÄYNTI

• Käytiin läpi tehtävälista 9/2009.

7. ILMOITUSASIAT

• Cuuban night 94 oli menestys. Kiitosta tuli myös vanhoilta puheenjohtajilta.
• Silliaamiainen oli mahtava, naapureilta ei tullut valituksia.
• Aaltoyliopiston uuden rehtorin vastaanottotilaisuudessa oli hyvin killan edustusta paikalla.
• Yritysilta meni hyvin ja ruoka oli herkullista.
• Killalla on uudet nettisivut.

8. SISÄASIAT

• Jäsenrekisterin päivitys edistyy. Somppi otti yhteyttä PRH:seen ja sai tietää, ettei
jäsenrekistriseloste vaadi erillistä hyväksyntää. Immonen hahmottelee uuden jäsenrekisterin
teknistä puolta.

• Seuraava KSK tekeillä seuraavaan kiltakunnan kokoukseen.
• Wappurekka on tänä vuonna Skumppabussi. Kulkuvälineenä toimii 73 hengen nivelbussi.

Lähtö Otaniemestä kello 15 ja 16 väliltä. Salovaara ja Koskinen selvittelevät tarjoilujen
hankkimista matkalle. Ristimäki selvittää toisen bussin tilaamista. Lipunmyynti alkaa 24.4.
perjantaina.

• Killan varasto täytyy siivota ennen Niemisen saapumista maahan.
• Ylänen vie haalarimerkkejä teekkarimuseoon.
• Vapun haalarimerkkimyynti 21.-22.5. Killan merkit pitää toimittaa sihteeristöön, L. Mäkinen

hoitaa.
• KIKH kyselytunti torstaina 16.4.2008 kello 14, K 215.

9. TIEDOTUSASIAT

• Uudet killan nettisivut julkaistiin 4.4.2008. Yksityiskohtia hiotaan vielä.
• Tapahtumakalenteria voi kuka tahansa täydentää.
• Nettisivukeharissa oli 3 ihmistä läsnä!
• Seuraavaan infomailiin tulee: KIKH-kyselytunti, Outotec-roadshow, Kandityön kansien

myynti alkaa viikolla 17, KIK-SIK futsal 14.4. 21-23.
• Facebook on hyvä tiedotuskanava
• Google-kalenteri voisi olla hyvä juttu käytettäväksi.
• Killan palautekysely ilmoille pikimmiten, Immonen mahdollistaa.

10. PHUKSIASIAT

• Viimeisiet museokierrokset olivat viime viikolla.
• Wappuluento oli maanantaina.
• Viimeinen phuksiekskursio 16.4.
• Toukokuussa KV-ISO-koulutus.
• Phuksi ABC tulossa. Sinne kirjoittavat: L. Mäkinen, Viljanen, Oksman, Jaosjohtajat,

Nieminen ja Koskinen. Mukana phuksien mielipidekysely. 

11. PAKUASIAT

• Autossa uusi kolhu. Asia hoidossa.
• Grilliin hankitaan uusi teräsharja, Väänänen.
• Kaasun hinnat selvitetään, L. Mäkinen.



12. SUHDEASIAT

• Norjalaiset olivat tyytyväisiä vierailuunsa.
• Konekiltojen edustajat olivat tyytyväisiä vuosijuhliimme.
• TOKYO:laiset suhtautuivat epäileväisesti teekkarisitsikulttuuriin Aaltositsien promossa.
• HYY:n ja Median kanssa järjestetään syksyllä jotain kivaa.
• Täffällä Kock-fight.
• Badekarpadlingen 17.-21.9.2009, ilmoittautuminen on alkanut.

13. IE- JA OHJELMA-ASIAT

• IE-jaksaa toistaiseksi.
• IE:n ulkopuoliset eivät myy kaljaa piikkeihin!
• Kaikki mukaan Aaltositseihin!

14. OPINTOASIAT

• Proffa-aamupalalla käytiin hyvää keskustelua. Tuutoroinnin parantamisesta tulossa esitys
tilaisuuden pohjalta.

• Englanninkielinen koneenrakennustekniikan masters-ohjelma alkaa vuonna 2011.
Päätös: Senni Karhu nimitettiin killan viralliseksi edustajaksi ohjelman
suunnittelun työryhmään.

• Ene-puolella ollut ongelmia kurssien sijoittamisen kanssa.

15. TALOUSASIAT

• Päätös: Myönnetään Cuba night 94 silliaamiaiselle 500 euron lisäbudjetti.
• Hyväksyttiin liitteen 1 mukaiset laskut, yhteissummaltaan 4842,84€.

16. KULTTUURI- JA URHEILUASIAT

• KIK-SIK futsal on tulevalla viikolla tiistaina 14.4. klo 21-23
• Leffailta oli mukava tapahtuma. Paikalla noin 20 opiskelijaa.
• Killan kalenteri tulossa jossain vaiheessa. Koskinen selvittänyt kalenteripajoja.

17. TEOLLISUUSASIAT

• Koneen ja energian yö järjestetään 1.10.2009 Saha-rakennuksessa. On suotavaa pitää
suunnittelukokous laitosten kanssa laboratoriokierroksista ja illan ohjelmasta lähempänä
tapahtumaa, esimerkiksi syyskuussa.

• SKS lupasi ABI-päiville demomateriaalia, Heikki tiedustelee Kawasakilta vastaavaa.

18. JAOSTOIMINTA

• Wapun grillajaisia suunnittelee Leino.

• Teemu Teekkarin kunnostusta ei pidä suorittaa, jos Teemu ei siksi olisi Wappuna paikalla.

19. KUULUMISIA TIEDEKUNNASTA

•

20. KUULUMISIA TKY:STA

• Lönn ja Viljanen nähty kiltahuoneella

21. META

• Koskinen noutaa marsalkan sauvan ja alustan Katajannokan kasinolla.



• Leino hankkii tikkataulun taustan 

22. SEURAAVA KOKOUS

• Seuraava kokous pidetään 16.4. kello 15 alkaen salissa K215
• Estyneisyydestä ilmoitti: Somppi ja Raittila
• Talousasiat toivottiin käsiteltäväksi seuraavan kokouksen alkupuolella

23. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

• Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 10.08

Otaniemessä ___.___.2009

___________________________ ___________________________

Heikki Sjöman Ville Ristimäki

Puheenjohtaja Kokouksen sihteeri


